
 
 

Styrelsemöte 2017-11-06  

Närvarande: Patrik Revelj, Peter Bengtsson, Thomas Brundin, Micce Rosén, Linda Forsman och 
Helena Lyborg.  

 

1. Föregående mötes protokoll 
Föregående mötes protokoll gicks igenom. 
 
Patrik  ordnar QR-kod till P-hallens kiosk. 
 

2. Läget i lagen 
Herrlaget –  Patrik informerade kort om läget i laget. 
 
P01/02 –  Jonny Stenbäck slutat som ledare. Föräldrar hjälps åt med administrativa uppgifter kring 
laget. 
 
P03/04/05 –  målvaktsproblem. Filippa Revelj har ”ryckt in” och hjälpt grabbarna i 04-serien. 
 
P06/07 –  27 på pappret men fler tillkommer. 
 
F01/02 –  ont om spelare ev en ny imorgon då 12 st. 
 
F04/05/06 –  många nya spelare tillkommer. 
 
PF08/09 –  6 ledare och många barn, dock bara en flocka i laget. 
 
PF10 – tre ledare varav en kvinnlig och ganska många barn. 
 

3. Aktivitetsplan 
Aktivitetsplanen gicks igenom.  
 
Helena har kollat med Fredrik Bredberg angående ev skadeutbildning. Han kunde genomföra utb 
efter vecka 7. Helena kontaktar honom igen och föreslår datum 
 
Ledarmöte (styrelsen ingår) 10/12 med Julbord kl 1800. Helena bokar på Eksjö Camping. 
 

4. Styrelsesammansättning 
Linda fortsätter inte med sitt uppdrag som kassör, men sitter kvar i styrelsen. Patrik tar över 
tillsvidare. Efter säsongen får vi utvärdera om vi behöver hjälp av en redovisningsbyrå att göra 
bokslutet. 

 
Micce skall arbeta i Polen fram till februari. Micce behåller visst ansvar för livearena exvis 
mata in matcherna samt ansvar på Husarcupen. Kameran kommer att finnas i klubblokalen 
så att ledarna kan se till att matcherna filmas.  
 



 
 
 
Micce kontaktar ledarna och hör vilka matcher de vill ha filmade framöver så att han kan 
lägga upp dem på livearena. Filmningen får ledarna och resp lag sedan sköta själva. 
 
Micce räknar dock med att delta på Husarcupen och ansvara för filmningen där. 
 

5. Samsyn 
Patrik och Linda informerade om de samsynsmöten som genomförts. Smålandsidrotten har skapat en 
rutin kring hur detta ska hanteras för att idrotterna inte konkurrera ut varandra. 
 

6. En förening i Eksjö? 
Klubbarna i Eksjö är i stort sett positiva till detta. 
 

7. Lucia Cup 
Herrlaget spelar match samtidigt som cupen vilket gör att de inte kan döma. Peter har därför 
kontaktat ledarna och endast en har svarat att han kan döma. P01/02 kan döma högstadiecupen. 
Ledare behövs dock för att döma de äldre. 
 
Patrik kommer att beställa cupsidan inom kort. Patrik samarbetar med Kim Forsman gällande detta. 
 
Linda, Frida och Helena gör kioskschemat. Johanna sköter inköpen.  
 

8. Husarcupen - planering 
Föräldrar börjar höra av sig ang Husarcupen och bemanning. Peter skickar ut bemanningslista enligt 
tidigare år.  
 
Styrelsen ser till att finalmatchernas sekr bemannas i Olsbergs. 
 
Lag anmälda: 
12 st P06 
9 st P04/05  
8 st F04/05 
5 st F01/02, förhoppningsvis fler 
 
Nästa år skall vi tänka på att endast garantera 4 matcher om man inte går till slutspel. 
 

9. Kiosk 
Inget nytt, löper på. 
 

10. Kommande ledarmöten 
2017-12-10 i samband med julbord. 
 

11. NewBody – friköp osv 
Skall vi ”sporra” mer till försäljning genom rabatt alt priser till de som säljer mest? Styrelsen funderar 
på detta. 
 
Patrik förtydligar medlemslappen till nästa säsong avseende försäljning av NewBody att man om man 
inte säljer rätt antal paket skall betala mellanskillnaden. 



 
 

12. Kommunens föreningsregister - uppdatering 
Patrik ansvarar. 
 
 
 

13. Idrottsskolan 
http://www.eksjoidrottsskola.se/program/ 
 
VECKA  AKTIVITET  PLATS  DAG  TID  FÖRENING  
ÅR 2017 
45  INNEBANDY  ITOLVHALLEN  LÖRDAG  10.00-11.00  IBK HUSAR 
 
ÅR 2018 
3  INNEBANDY  ITOLVHALLEN  LÖRDAG  10.00-11.00  IBK HUSAR  
 

Patrik gör ett utskick till ledarna och hör om någon kan hålla i detta. Viktigt att vi håller koll på nästa 
tillfälle! 
 
 

14. Genomförda utbildningar 
Helena ansöker om bidrag för genomförda utb. 
 

15. Vision för Eksjö kommun - enkät 
Patrik har svarat på denna på föreningens vägnar. 
 

16. Framtidens IF - föreläsning 
Inbjudan från kommunen att utveckla föreningen. Tyvärr kan ingen delta. 
 

17. Ekonomi 
Hur förvaltar vi bäst den peng vi har på sparkontot? Vi har 115.000 kr på vårt pluskonto och 350.000 
kr på vårt sparkonto.  
 
Styrelsen är överens om att det vore rätt att låta pengarna växa genom ett annat konto, fonder osv. 
Patrik tittar över detta och kommer med förslag. 
 
I övrigt ser det bra ut gällande ekonomin. 
 
Hur ser vi till att herrlaget uppfyller sina kontrakt? Bättre koll på detta till nästa säsong. 
 

18. Övriga frågor 
Serier hemsidan; blå serie och poolspel får inte presentera tabellerna. Patrik har sett till att detta blir 
rätt. Förbundet har varit på oss och andra klubbar gällande detta. 
 
Betalning domare kontant? Delvis för att minska klubbens kontanter. 
 
Praktisk hantering av P01/02 med anledning av ledaravhopp. 
 

19. Nästa möte 
Styrelsemöte 2017-12-07 kl 1800. 
 

http://www.eksjoidrottsskola.se/program/


 
Linda, Frida, Helena och Johanna träffas 2017-11-20 kl 1800 i klubbstugan för att prata kiosk inför 
Luciacup. 
 

 
 
 
 

Patrik Revelj   Helena Lyborg  
Ordförande   Sekreterare 
 


